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Protokoll fra ungdomsrådsmøte 7. november 23 
 
Til stede: Ungdomsskolen v/Maren Gregersen, Erling Eikeland Knutsen, Sander Lyberg, Mari Solli, Nicolai Bakken 
Gautland, Jonas Mac Donald 
Videregående skole: Leonore Lindstøl, Øystein Paulsen, Jarl-Roar Norheim, Mohamed Diop 
Forfall: Inger Søndeled 
 
Like før møtet ble det oppdaget at Kamal Faisal Ghanem, som er valgt inn som vara for Ingrid Søndeled, er eldre 
enn 19 år, som er øvre aldersgrense for ungdomsrådet. Kamal forlot møtet før møtet ble satt.  
 
Saksliste: 

Saksnr. Sak 
23/26 Presentasjonsrunde - Bli kjent 
23/27 Opplæring v/Elin Evensen og samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen 
23/28 Godkjenning av innkalling 
23/29 Kommuneplanens samfunnsdel v/samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen  
23/30 E-18 Tvedestrand – Gjerstad v/samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen 
23/31 Miljøplan v/samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen 
23/32 Veteranplan – uttalelse til sluttbehandling v/veterankontakt Malin Paust 
23/33 Mangfoldsplan -  eller en plan for LHBT+? v/rådgiver Malin Paust 
23/34 Utvikling av Livbeltefabrikken – Detaljregulering v/barn og unges representant i plan- og bygge-

saker Malin Paust og avdelingsingeniør plan- og byggesak Anders Pedersen 
23/35 Valg av leder, nestleder og arbeidsutvalg 
23/36 Valg av representanter til ungdommens fylkesting  

 
Protokoll:  

Saksnr. Sak 
23/26 Presentasjonsrunde - Bli kjent 
23/27 Opplæring v/sekretær Elin Evensen og samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen 

Vedlagt PowerPoint-presentasjon ble brukt i møtet. 
23/28 Godkjenning av innkalling 

Godkjent. 
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23/29 Kommuneplanens samfunnsdel v/samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen  
Vedlagt PowerPoint-presentasjon ble brukt i møtet. 
 
Rådet fremmet følgende fellesforslag: 
Ungdomsrådet ønsker at kommunen tilrettelegger for aktiviteter for ungdom i sentrum gjennom 
hele året, som for eksempel ungdomshus. 
Ungdomsrådet ønsker at ungdom blir tatt med i planleggingen av tilbud.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Ungdomsrådet ønsker at kommunen tilrettelegger for aktiviteter for ungdom i sentrum gjennom 
hele året, som for eksempel ungdomshus. 
Ungdomsrådet ønsker at ungdom blir tatt med i planleggingen av tilbud.  
 

23/30 E-18 Tvedestrand – Gjerstad v/samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen 
Saksfremlegg fra Nye veier med spørsmål ble sendt ut sammen med sakslisten.  
Se vedlagt PowerPoint-presentasjon. 
 
Oppgave 1 – Er det noen av områdene som er viktige for dere, og hvorfor er disse viktige? 
Innspill: 

• De traseene som berører Akland vil gå ut over bomiljøet. Ikke bare for de som mister 
husene sine, men også for de som bor nært vil bli utsatt for mye støy under bygging, og 
trafikkstøy når veien er ferdig.  

• Nåværende E18 brukes av de som kjører moped. Dersom den blir erstattet med motorvei 
har man ikke lenger vei for de som kjører moped.  

• De andre veitraseene berører ikke steder som blir brukt av ungdom  
 

Oppgave 2 – Er det noe spesielt dere mener vi må tenke på når vi skal bygge ny vei? 
Innspill:  

• Veiens avstand til Risør 
• Usikker på om det vil påvirke turismen dersom veien blir for langt borte fra Risør 
• Viktig å ivareta dyreliv og natur 
• Historiske gårder som ligger langs E18 
• At det ikke svekker industrien på Moland 
• At en nyttiggjøre seg de naturressursene som graves ut av en eventuell ny trase 

23/31 Miljøplan v/samfunnsplanlegger Berit Weiby Gregersen 
Vedlagt PowerPoint-presentasjon ble brukt i møtet 
 
Spørsmål til ungdomsrådet:  

1. Har dere innspill til tiltak vi kan gjøre i Risør innen klima, miljø og natur? 

Innspill:  
• Flere sykkelveier 
• Kunne sortere søppel enkelt, som for eksempel i Risørhallen. 
• Flere søppelbøtter i hele kommunen. Når det ikke er søppelbøtter tilgjengelig ender det 

med at en bruker tilfeldige husstanders avfallsbeholdere. 
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23/32 Veteranplan – uttalelse til sluttbehandling v/veterankontakt Malin Paust 
Informasjon om saken og spørsmål ble sendt ut til ungdomsrådet sammen med sakslisten. Se 
vedlegg. 
 
Spørsmål til ungdomsrådet: 

1. Kjenner dere til noen som er veteraner, eller som har en veteran i familien?  
Innspill: 

• En av rådets medlemmer fortalte om en bekjent som en må oppføre seg forsiktig 
rundt, da han har store utfordringer som følge av posttraumatisk stress.  
 

2. Er skoleopplegg som omtales her noe som engasjerer elevene?  
Innspill: 

• Enkelte av ungdommene sier at de har hatt litt om det på skolen. 
• Ungdomsskolen har vært på foredrag på spisestedet Hos Ragnhild - Opplevelse, 

historie og Afternoon Tea i Sigurdsens hus. 

Øvrige spørsmål i saken ble ikke kommentert 
 
Rådet ble oppfordret til å ta det opp med veterankontakt dersom ungdom savner gjennomføring 
av tiltak omtalt i planen. 
 

23/33 Mangfoldsplan -  eller en plan for LHBT+? v/rådgiver Malin Paust 
Informasjon om saken og spørsmål ble sendt ut til ungdomsrådet sammen med sakslisten. Se 
vedlegg. 
 
Spørsmål til ungdomsrådet:  

1. Engasjerer kunnskap om LHBT+, kjønnsidentitet og seksualitet barn og ungdom?  

Innspill: 
• Flere i rådet sier at de ikke har hatt så mye om dette på skolen.  
• Videregående skole har hatt besøk av en fra Skeiv ungdom som fortalte om sitt liv, og at 

det var bra. 
• Tror det er bedre å ha drøftinger rundt det - ikke undervisning. Det finnes ingen fasitsvar, 

så det er bedre å drøfte det enn å få undervisning og bli fortalt hva som er rett. 

 
2. Hva tenker dere om tiltak for oppfølging og ivaretakelse, er det viktig? 

Innspill:  
• Tenker at det er naturlig å bruke helsesykepleier, men at helsesykepleier ikke oppleves så 

tilgjengelig. Det er ikke alltid det passer å gå til helsesykepleier på de tidspunktene hun er 
til stede.  

• Opplever at det ikke er så mange dette gjelder. Siden det ikke er så mange så har de 
kanskje tilgang til den støtte som er nødvendig.  

• Bra å snakke om det, og at flere får vite om det tidlig og blir bevisst det.  
• Vanskelig å vite om en kjenner noen som har det slik, hvis de bare holder det inni seg.  

Øvrige spørsmål i saken ble ikke kommentert.   
23/34 Utvikling av Livbeltefabrikken – Detaljregulering v/barn og unges representant i 

plan- og bygge-saker Malin Paust og avdelingsingeniør plan- og byggesak Anders Pedersen 
Informasjon om saken og spørsmål ble sendt ut til ungdomsrådet sammen med sakslisten. Se 
vedlegg. 
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Spørsmål til ungdomsrådet:  
1. Hvordan brukes dette området av barn og unge i dag?  

Innspill:  
• Snarveien brukes mye av de som bor der.  
• Det er veldig mørkt på kveldstid.  
• De fleste som bruker området er der for å bruke stien. 

 
2. Hva tenker dere om planene?  

Innspill: 
• Det er et gammelt og slitent bygg der i dag. Syns det nye forslaget ser fint ut.  
• Det kan være bra på sommeren at det kommer flere parkeringsplasser. 

Øvrige spørsmål i saken ble ikke kommentert.  
 

23/35 Valg av leder, nestleder og arbeidsutvalg 
To representanter stilte til valg om ledervervet. Valget ble gjennomført skriftlig og rådet var enige 
om at den som fikk flest stemmer velges til leder, den andre til nestleder.  
 
Øystein Olsen Paulsen ble valg som leder 
Sander Lyberg ble valgt til nestleder 
 
Leder, nestleder og Leonore Lindstøl ble valgt til arbeidsutvalg  

23/36 Valg av representanter til ungdommens fylkesting v/Elin Evensen 
Det er i første rekke de faste medlemmene som får tilbud om deltakelse.  
Øystein Olsen Paulsen og Inger Søndeled reiser som representanter fra Risør ungdomsråd.  
 

 
 
 
Med hilsen 
 
 
 
Elin Vinvand Evensen 
   
+47 37149600  
 
Brevet er ekspedert elektronisk, og har derfor ingen signatur.  
 
Vedlegg:  
Opplæring for ungdomsrådet 
Presentasjoner Berit W. Gregersen 07.11.2023 
E18 Presentasjon Risør – Medvirkning med ungdomsråd 
Saksliste ungdomsrådsmøte 7. november 2023 
 

 

Mottakere: Øystein Olsen Paulsen 
Erling Eikeland Knutsen 
Inger Søndeled 
Sander Lyberg 
Jonas Mac Donald 
Maren Gregersen 
Mari Sollie 
Nicolai Bakken Gautland 
Leonore Lindstøl 
Jarl-Roar Norheim Olsen 
Mohamed Diop 
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Kopi til: Kommunedirektør /v Carl Jakob Hansen 

Samfunnsutvikling /v Berit Weiby Gregersen 
Enhet plan og bygg /v Anders Auten Pedersen 
Skole og barnehage /v Malin K Paust 
Elin Eliassen 
RISØR VIDEREGÅENDE SKOLE /v Eirik Kaasa Eliassen 
Politisk sekretariat /v Kai Magne Strat 
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